

Environment Policy

Gurit(Tianjin)Composite Material Limited

固瑞特 (天津) 复合材料有限公司环境政策

It is the policy of Gurit(Tianjin)Composite Material Limited to conduct its activities in a responsible manner, having regard to their effect on the environment and the community in which it operates.

这是固瑞特(天津)复合材料有限公司的环境政策。它以一种负责任的方法指导我们的行为。这些行为影响着我们生活的环境和社区。

The Site Manager Chris Yang is responsible for the implementation of this policy.

工厂厂长杨宝亮负责此项政策执行。

The policy includes the following requirements. 政策要求:

- •Provide a safe and healthy workplace for all of our employees, customers, and visitors; 遵守法律法规与其他要求,为固瑞特员工、顾客和来宾提供一个安全和健康的工作场所;
- •Be an environmentally responsible neighbor within the communities where we operate by promoting "Environmental Protection" and "Reduce.Re-use.and Recycle" in all of our processes;

生产过程中应用环境保护、节约资源、再使用、再循环,做环境友好邻居;

•To ensure that wherever possible all products and packaging are recyclable and/or energy efficient in use, so as to assist in the conservation of resources;

确保尽可能的循环使用物品和包装物,并且/或者提高能源使用效率,以达到保护资源的目的;

•To keep records of:记录留存

the amount and type of any wastes produced including detail of discharges to atmosphere;

记录废料的数量和类型,包括排入大气的废气;

the methods used for liquid effluent and solid waste disposal;

用于处理污水和固体废物的方法;

noise attenuation.;

噪音降低;

the results of all monitoring;

监测结果:

the capital and revenue costs of these operations.

环保成本和费用。

Chris Yang
Site Manager
Gurit(Tianjin)Composite Material Co.,Ltd